

第三部分：会议日程表

2017 年 5 月 18 日 May 18, 2017	
08 : 30- 09 : 00	嘉宾签到 Guest Registration
<p>开幕式与主旨演讲 : (主会场) The opening ceremony and keynote speech: (main venue) 主持:玲玲 深圳广播电台主持人 Ling Ling , Host of Shenzhen Radio Station</p>	
09 : 00- 09 : 30	<p style="text-align: center;">开幕致辞</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 康飞宇世界低碳城市联盟主席、清华大学深圳研究生院院长 2. 代表海南省有关领导 3. 代表三亚市政府领导 4. 梅凯伦英国驻广州总领事馆副总领事 <p style="text-align: center;">Opening Address</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Kang Feiyu , Chairman of WALCC, Dean of Graduate School at Shenzhen, Tsinghua University 2. Relevant leaders of Hainan Province 3. Relevant leaders of Sanya government 4. Karen Maddocks, Deputy Consul-General, BritishConsulate-General Guangzhou
09 : 30- 10 : 00	<p style="text-align: center;">主旨演讲 :</p> <p style="text-align: center;">邹骥联合国气候谈判中国政府专家组成员 , 原国家应对气候变化战略研究和国际合作中心副主任</p> <p style="text-align: center;">Keynote Speech :</p> <p style="text-align: center;">Zou ji, Member of the China Governmental Experts Group on Climate Negotiations, Former Deputy Director of the Climate Change Strategy Research and International Cooperation Center</p>
10 : 00- 10 : 10	签约仪式 Signing Ceremony
10 : 10- 10 : 25	颁奖 年度可持续发展城市奖

	<p>年度最具影响力人物 Prize-giving Ceremony Annual Sustainable Development Low Carbon City Award Annual Most Influential Person Award</p>
10 : 25- 10 : 40	<p>三亚宣言 Sanya Declaration</p>
10 : 40- 11 : 05	<p>专题演讲 石定寰国务院参事、中国可再生能源学会理事 Themed Speech: Shi Dinghuan, Counselor of the State Council, member of a council of Chinese Renewable Energy Society.</p>
11 : 05- 11 : 30	<p>专题演讲 James Brodie 英中贸易协会苏格兰区域总监及中国商务顾问 Themed Speech James Brodie, Director and Scotland & China Business Adviser, China-Britain Business Council</p>
11 : 30- 11 : 55	<p>专题演讲 孔英世界低碳城市联盟副主席 Themed Speech Kong Ying, Vice Chairman of WALCC</p>
11 : 55- 12 : 15	<p>专题演讲 吴一坚中国工商联副主席 Themed Speech Wu Yijian, Vice Chairman of ACFIC</p>
12 : 15	<p>团照 Groupphoto</p>
12 : 30- 14 : 00	<p>午餐 Lunch</p>
<p>“一带一路与低碳创新”（主会场） 主持：康飞宇，世界低碳城市联盟主席、清华大学深圳研究生院院长 “One Belt And One Road and Low Carbon Innovation” Host: Kang Feiyu, Chairman of WALCC, Dean of Graduate School at Shenzhen, Tsinghua University</p>	
14 : 00- 14 : 05	<p>吴蒙中国国际商会合作发展部副部长 Wu Meng, Deputy Director General, Department of Cooperation and Development, CCOIC</p>
14 : 05-	<p>主题：“一带一路”战略下的英国——在第三方国家发展可持</p>

14 : 20	<p>续项目和推动经济发展</p> <p>嘉宾：鼎杰夫 英中贸易协会中国区总裁</p> <p>Topic:The UK's Developing Role in the Belt and Road Initiative – Developing Sustainable Projects & Economic Development in Third Countries</p> <p>Speaker:Jeff Astle, Executive Director China, China-Britain Business Council</p>
14 : 20- 14 : 35	<p>主题：</p> <p>嘉宾：左传长 国家发改委宏观经济研究院经济所所长</p> <p>Topic:</p> <p>Speaker:ZuoChuanchang, Director of Academy of Macroeconomic Research of NDRC</p>
14 : 35- 14 : 50	<p>主题：有关中国低碳城市建设的困境与发展路径思考</p> <p>嘉宾：李柏青海南中金鹰和平发展基金会执行理事长，原三亚市副市长</p> <p>Topic: Reflections on the Predicament and Development Path of China 's Low - carbon Cities</p> <p>Speaker:Li Baiqing, Executive director of Hainan Golden Eagle peace development foundation</p>
14 : 50- 15 : 05	<p>主题：</p> <p>嘉宾：姜昌亮中国石油集团东南亚管道有限公司总经理党委书记，东南亚原油/天然气有限公司董事长总裁</p> <p>Topic:</p> <p>Speaker:JiangChangliang, General manager of CNPC South East Asia pipeline Company Limited, President of CNPC South East Asia pipeline Company Limited.</p>
15 : 05- 15 : 20	<p>主题：英国绿色投资银行对我国“一带一路”绿色投资的启示</p> <p>嘉宾：张睿商道融绿董事总经理</p> <p>Topic: Enlightenment by British Green Investment Bank to China's Green Investment under the Belt and Road Initiative</p> <p>Speaker: Raymond Zhang, Managing Director, SynTao Green Finance</p>
15 : 20- 15 : 35	<p>主题：互联网+时代的创新探索</p> <p>嘉宾：王巨宏腾讯公司副总裁</p> <p>Topic: The Innovation of Internet + Times</p> <p>Speaker:WangJuhong, Vice President of Tencent Company</p>
15 : 35- 15 : 50	<p>茶歇</p> <p>tea break</p>

<p>15 : 50- 16 : 05</p>	<p>主题 : 嘉宾 : 张译戈 CDP 全球环境信息研究中心中国项目主任 Topic: Speaker: Sabrina ZHANG, China Country Director, CDP</p>
<p>16 : 05- 16 : 20</p>	<p>主题 : 嘉宾 : LlinosWyn Jones 爱丁堡大学商学院国际业务经理 Topic: Speaker: LlinosWyn Jones, International Manager, University of Edinburgh Business School.</p>
<p>16 : 20- 17 : 20</p>	<p>小组讨论一 : 共建低碳一带一路 (能源/基建行业) 小组讨论嘉宾 :</p> <ul style="list-style-type: none"> • 大卫·普拉特英中贸易协会能源环境基础建设行业咨询总监 • 桑彤阿特金斯城市发展战略/中国区业务发展资深董事 • 符锦滔戴德梁行广州策略发展顾问部助理董事, 一带一路海外顾问负责人 • Ayesha Sodha 爱丁堡大学商学院业务发展经理 <p>Panel One: Jointly building the low carbon Belt and Road (Infrastructure/energy sectors) Panelists:</p> <ul style="list-style-type: none"> • David Prat, Director, Sector Lead for Energy, Infra & Environment of CBBC • Sang Tong, Senior Director of Urban Development Strategy/Business Development of China, Atkins • Richard Fu, Associate Director, Consulting, DTZ/Cushman & Wakefield, Head of Belt and Road Outbound Consulting Service Team • Ayesha Sodha, Business Development Manager, University of Edinburgh Business School
<p>17 : 20- 18 : 20</p>	<p>小组讨论二 : 助力低碳一带一路建设 (金融/专业服务行业) 小组讨论嘉宾 :</p> <ul style="list-style-type: none"> • 曾迪琰清华大学深圳研究生院培训学院首席经济发展模式设计专家 • 黄信安 RSM 中国商业服务董事总经理 • 曾坚金杜律师事务所国际合伙人 • 张睿商道融绿董事总经理 <p>Panel Two: Facilitate the building of the low carbon Belt and Road (financial/professional service sectors)</p>

	Panelists: <ul style="list-style-type: none"> • ZengDiyan, Chief Specialist for Economic Development Mode Design, Graduate School Shenzhen of Tsinghua University • Caesar Wong, Managing Director of China Business Services, RSM • James Zeng, International Partner, King & Wood Mallesons • Raymond Zhang, Managing Director, SynTao Green Finance
18 : 30- 20 : 30	欢迎晚宴 (受邀嘉宾) Welcome Dinner (the invited guests)

2017 年 5 月 19 日 May 19, 2017	
08 : 30- 09 : 00	嘉宾签到 Guest Registration
PPP 融资模式创新与经验分享 (主会场) 主持：孔英，世界低碳城市联盟副主席，清华大学深圳研究生院 PPP 政策与研究中心主任 Mayor forum: PPP financing pattern innovation and experience sharing (main venue) Host: Kong Ying, Vice Chairman of WALCC, Director of Research Centre of Public-Private Partnership, Shenzhen Graduate School of Tsinghua University.	
09 : 00- 09 : 25	主题：低碳城市与 PPP 发展 嘉宾：孔英清华大学深圳研究生院 PPP 政策与研究中心主任 Topic: Low Carbon City and PPP Development Speaker: Kong Ying, Director of Research Centre of Public-Private Partnership, Shenzhen Graduate School of Tsinghua University.
09 : 25- 09 : 45	高世文赣州市人民政府副市长 GaoShiwen, Vice Mayor of the People's Government, Ganzhou Municipality.
09 : 45- 10 : 05	主题：PPP 让基础设施建设可持续性更强、持久和高效 嘉宾：大卫·普拉特英中贸易协会能源环境基础设施建设行业咨询总监 Topic: PPP to Deliver Sustainability, Durability and Efficiency of Infrastructure

	Speaker: David Prat, Director, Sector Lead for Energy, Infra & Environment of CBBC
10 : 05- 10 : 25	正大集团 Charoen PokphandGroup
10 : 25- 10 : 40	茶歇 Tea Break
10 : 40- 11 : 00	主题 : PPP 融资模式在一带一路项目中的应用 嘉宾 : 孙宇亚发投银行高级副行长 Topic: The application of PPP financing mode in the One Belt And One Road program. Speaker: Sun Yu, Senior Vice President of Asian Development and Investment Bank.
11 : 00- 11 : 20	熊兵中国建筑第二工程局有限公司总经理助理 , 投资分公司总经理 Xiong Bing, General manager assistant of China Construction Second Engineering Bureau LTD. General manger of Investment Branch of China Construction Second Engineering Bureau LTD.
11 : 20- 11 : 40	马述杰中国智慧城市产业联盟秘书长 Ma Shujie, Secretary-general of China smart city industry alliance.
11 : 40- 12 : 00	主题 : PPP 在中国 嘉宾 : 金永祥大岳咨询有限公司总经理兼大岳研究院院长 Topic: PPP in China Speaker: Jin Yongxiang, General Manager of Da Yue consultingCo., Ltd. President of Da Yue Research Institute.
12 : 00- 12 : 30	圆桌讨论 : PPP 项目政府和企业的责任与分工 主持 : 孔英清华大学 (深圳) PPP 政策与研究中心主任 Round table discussion: Responsibility and division of government and enterprise in PPP program Host:Kong Ying, Director of Research Centre of Public-Private Partnership, Shenzhen Graduate School of Tsinghua University.
生态健康旅游和老年健康护理 (分会场) 主持 : 侯胜田中国医疗保健国际交流促进会国际医疗旅游分会常务副主任委员, 北京中医药大学管理学院教授, 《国际经济伦理期刊》主编。 Ecological health tourism and elderly health care (sub-venue) Host: HouShengtian, Vice Director of China International Exchange and	

Promotive Association for Medical and Health Care (CPAM) Committee, International Medical Tourism Section. Professor of Beijing University of Chinese Medicine, Department of Management. Chief Editor of Journal of International Business Ethics.	
09 : 00- 09 : 20	侯岩国家卫生和计划生育委员会规划与信息司司长 Hou Yan, Division for Planning and Public Information of National Health and Family Planning Commission of the People's Republic of China, Department of Planning and Information, Director-General
09 : 20- 09 : 40	主题 ：“医·养·游”产业融合发展：挑战与策略 嘉宾 ：侯胜田中国医疗保健国际交流促进会国际医疗旅游分会常务副主任委员, 北京中医药大学管理学院教授,《国际经济伦理期刊》主编。 Topic :“Medicine, Healthcare, Tourism”: the challenges and strategy in a merged industrial development Speaker :HouShengtian, Vice Director of China International Exchange and Promotive Association for Medical and Health Care (CPAM) Committee, International Medical Tourism Section. Professor of Beijing University of Chinese Medicine, Department of Management. Chief Editor of Journal of International Business Ethics.
09 : 40- 10 : 00	主题 ：整合长期照护产业及医疗服务模式：机会与挑战 嘉宾 ：邱亨嘉清华大学医院管理研究院教授、副院长。原高雄医学大学医务管理和医疗资讯管理系教授 Topic : Integration of long - term care and health care services: opportunities and challenges Speaker :QiuHengjia, professor and Vice President of Hospital Management Institute of Tsinghua University. The former professor of Medical Management and Medical Information Management Department of Kaohsiung Medical University.
10 : 00- 10 : 20	主题 ：观光医疗新模式：台北国际医旅 嘉宾 ：蔡清标台湾北投健康管理医院院长 Topic :New model of tourism: Taibei International Health Tourism Speaker :CaiQingbiao,Director of Taiwan Beitou Health Management Hospital.
10 : 20- 10 : 50	茶歇 Tea Break
10 : 50-	主题 ：绿色医院和综合护理

11 : 10	<p>嘉宾 : Simon MELLON 英国国际商务部、商务领事、医疗卫生及生命科学行业副总监</p> <p>Topic:Green Hospitals and Integrated Care</p> <p>Speaker:Simon MELLON, Department of International Trade, UK, HM Consul, Trade and Investment, Assistant Director - South China, Life Sciences, Health and Social Care</p>
11 : 10-11 : 30	<p>主题 : 互联网大数据医疗与应用</p> <p>嘉宾 : 李成继健康医疗大数据与循证医学研究中心执行主任</p> <p>Topic:Big Data of Internet Medical Treatment and Its Application</p> <p>Speaker:LiChengji, Executive Director of Health Care of Big Data and Evidence-based Medicine Research Center</p>
11 : 30-11 : 50	<p>主题 : 可持续航空旅游</p> <p>嘉宾 : TurtiainenMikko 芬兰航空全球销售部副总裁</p> <p>Topic:Sustainable Aviation Finnair</p> <p>Speaker:TurtiainenMikko, Vice President Global Sales at Finnair</p>
11 : 50-12 : 30	<p>圆桌讨论</p> <ul style="list-style-type: none"> • 侯岩国家卫生和计划生育委员会规划与信息司司长 • 邱亨嘉清华大学医院管理研究院教授 • 王炳龙台湾台北国际医旅营运长 • Simon MELLON 英国国际商务部、商务领事、医疗卫生及生命科学行业副总监 • 李成继健康医疗大数据与循证医学研究中心执行主任 • TurtiainenMikko, 芬兰航空全球销售部副总裁 <p>Round table discussion</p> <ul style="list-style-type: none"> • Hou Yan, Division for Planning and Public Information of National Health and Family Planning Commission of the People's Republic of China, Department of Planning and Information, Director-General • QiuHengjia, Professor of Hospital Management Institute, Tsinghua University • Wang Binglong, CEO of Taiwan Taipei Wellness Clinic and Resort • Simon MELLON, Department of International Trade, UK, HM Consul, Trade and Investment, Assistant Director - South China, Life Sciences, Health and Social Care

	<ul style="list-style-type: none"> • Li Chengji, Executive Director of Health Care of Big Data and Evidence-based Medicine Research Center • TurtiainenMikko, Vice President Global Sales at Finnair
12 : 30- 14 : 00	午餐 Lunch
碳交易与绿色金融 (主会场) 主持：张健成深圳排放权交易所总裁助理 Carbon Trading and Green Finance (main venue) Host: Eason Zhang, Assistant President of CEEEX	
14 : 00- 14 : 10	开幕致辞 葛兴安深圳排放权交易所总裁 Opening Address GeXing'an, President of CEEEX
14 : 10- 14 : 30	主题：碳金融现状与展望 国家低碳研究机构专家 Topic : Present Situation and Prospect of Carbon Finance Expert of National Low-Carbon Research Institution
14 : 30- 14 : 50	主题：深圳碳交易试点经验对全国市场的借鉴 碳市场行业顶级专家 Topic: Experience reference of Shenzhen carbon trading pilot to national market Expert of Carbon Market
14 : 50- 15 : 10	主题：全国碳市场纳管企业碳排放管理示范工程设计思路 嘉宾：张昕国家应对气候变化战略研究和国际合作中心碳市场管理部主任 Topic: Design ideas of carbon emission management demonstration projects of key enterprises in national carbon market Speaker:Zhang Xin, Director of Carbon Market Management Department in National Center for Climate Change Strategy and International Cooperation
15 : 10- 15 : 30	全国碳市场纳管企业碳排放管理示范工程发布 Releasing carbon emission management demonstration projects of key enterprises in national carbon market
15 : 30- 15 : 50	茶歇 Tea Break

<p>15 : 50- 16 : 30</p>	<p>绿色金融体系主题发言 刘倩中央财经大学气候与能源金融研究中心副主任 陈亚芹兴业银行总行绿色金融部处长 Keynote Speech on Green Financial System Liu Qian, Deputy Director of Research Central for Climate and Energy Finance, CUFE Chen Yaqin, Director of Green Finance Department of Industrial Bank</p>
<p>16 : 30- 17 : 20</p>	<p>圆桌讨论：碳金融的创新与发展</p> <ul style="list-style-type: none"> • 唐人虎北京中创碳投科技有限公司总经理 • 石磊中广核碳资产管理（北京）有限公司总经理 • 钱锋上海置信碳资产管理有限公司总经理 • 张燕龙深圳中碳事业新能源环境科技有限公司执行董事 • 肖明深圳嘉德瑞碳资产股份有限公司董事长 • 陈少成安迅思中国碳市场首席分析师 <p>Round Table Discussion: Innovation and development of carbon finance</p> <ul style="list-style-type: none"> • Tang Renhu, General Manager of SinoCarbon Innovation & Investment Co., Ltd • Shi Lei, General Manager of CGN Carbon (Beijing) Co., Ltd • Qian Feng, General Manager of Shanghai Zhixin Carbon Management Co., Ltd • Zhang Yanlong, Chairman of Shenzhen ZhongtanShiye New Energy Environmental Technology Co., Ltd • Xiao Ming, Chairman of GDR Carbon Co., Ltd • Simon Chen, Lead Analyst Chinese Carbon Markets of ICIS China Carbon Team
<p>17 : 20- 17 : 30</p>	<p>闭幕致辞 约翰瓦林世界低碳城市联盟副主席 Closing speech Johan Wallin, Vice Chairman of WALCC</p>
<p>可再生能源与循环经济（分会场） 主持：约翰瓦林，世界低碳城市联盟副主席 Renewable Energy and Circular Economy (sub-venue) Johan Wallin, Vice Chairman of WALCC</p>	
<p>14 : 00- 14 : 15</p>	<p>领导致辞 石定寰国务院参事、中国可再生能源学会理事</p>

	<p>Leader Speech ShiDinghuan, Counselor of the State Council, Member of Council of Chinese Renewable Energy Society</p>
14 : 15- 14 : 30	<p>主题：智慧光伏于新能源电梯之应用 嘉宾：徐政清华大学深圳研究生院教授，电力系统国家重点实验室深圳研究室副主任，天源新能源有限公司总工程师 Topic: SMART Photovoltaic System Application in New Energy Elevator Speaker:Xu Zheng, Professor of Graduate School at Shenzhen, Tsinghua University, Vice Director of National Electric System State Key Laboratory Shenzhen Research Laboratory, Chief Engineer of Tianyuan New Energy Co. Ltd</p>
14 : 30- 14 : 45	<p>主题：能源互联网中的储能应用 嘉宾：李珂爱能森总裁 Topic:Energy Storage Applications in Energy Internet Speaker:LiKe, President of ENESOON</p>
14 : 45- 15 : 00	<p>主题：先进生物质能源与化工方向 嘉宾：李十中清华大学核研院新能源研究所教授、副所长 Topic:Perspectives on Advanced Biomass Energy and Chemical Engineering Speaker:LiShizhong, Professor and Deputy Director of New Energy Institute of Institute of Nuclear Research of Tsinghua University</p>
15 : 00- 15 : 15	<p>主题：绿色新能源电梯系统 嘉宾：Simo MAKIMATTILA 通力电梯中国区电梯研发部高级经理 Topic:Green New Energy Elevator System Speaker:Simo MAKIMATTILA, Senior Manager, Research, Elevators and Escalators, KONE</p>
15 : 15- 15 : 30	<p>主题：石墨烯基能源材料 嘉宾：杨全红清华大学深圳研究生院教授、天津大学教授 Topic: Graphene-based Energy Materials Speaker:YangQuanhong, Professor of Graduate School at Shenzhen, Tsinghua University, Professor of Tianjin University</p>
15 : 30- 15 : 45	<p>茶歇 Tea Break</p>
15 : 45-	<p>主题：可再新能源电力与热能实践探索：城市能源解决方</p>

16 : 00	<p>案</p> <p>嘉宾 : PasiMikkonen 芬兰富腾集团副总裁</p> <p>Topic: Exploring Renewable Energy Electric Power and Thermal Energy Application: Energy Solution for City</p> <p>Speaker: PasiMikkonen, Vice President for Investment, Fortum, Finland</p>
16 : 00- 16 : 15	<p>主题 :</p> <p>嘉宾 : 李旭光 北京启迪清洁能源科技有限公司常务副总裁兼清华阳光研究院院长</p> <p>Topic:</p> <p>Speaker: LiXuguang, Executive Vice President of Beijing Enlightenment Clean Energy and Director of Tsinghua Sunshine Research Institute</p>
16 : 15- 16 : 30	<p>主题 : 生物质能源系统应用专题</p> <p>嘉宾 : 涂俞国 深圳市广华集团副总裁, 深圳市广华生物能源股份有限公司总经理</p> <p>Topic: Biomass Energy System Applications</p> <p>Speaker: TuYuguo, Vice President of Shenzhen Guanghua Group, General Manager of Shenzhen Guanghua Bioenergy Co. Ltd.</p>
16 : 30- 16 : 40	<p>主题 : 从手工艺到低碳循环经济产业之路</p> <p>嘉宾 : 陈清河 安溪陈清河竹藤编技艺工作室主任, 国际注册工艺美术大师</p> <p>Topic: The Road from Handicraft to Low-carbon Circular Economy Industries</p> <p>Speaker: ChenQinghe, Director of Anxi County Chen Qinghe Bamboo Rattan Craft Studio, Master of the International Registered Arts and Crafts.</p>
16 : 40- 17 : 20	<p>圆桌访谈</p> <ul style="list-style-type: none"> • James Brodie, 英中贸易协会苏格兰区域总监及中国商务顾问 • 石定寰 国务院参事、中国可再生能源学会理事 • 徐政, 清华大学深圳研究生院教授 • 李珂爱 能森总裁 <p>Round Table Discussion:</p> <ul style="list-style-type: none"> • James Brodie, Director, Scotland & China Business

	<p>Adviser, China-Britain Business Council</p> <ul style="list-style-type: none"> • ShiDinghuan, Counselor of the State Council, member of a council of Chinese Renewable Energy Society • XU Zheng, Professor of Graduate School at Shenzhen, Tsinghua University • LiKe, President of ENESOON
<p>17 : 20- 17 : 30</p>	<p>闭幕致辞： 约翰瓦林世界低碳联盟副主席</p> <p>Closing speech: Johan Wallin, Vice Chairman of WALCC</p>
<p>2017 年 5 月 20 日</p> <p>商务交流活动</p> <p>May 20, 2017</p> <p>Business communication activity</p>	
<p>场外展示</p> <p>一带一路低碳项目展：“一带一路”战略介绍及阶段性成果；概述“中英两国产业结构互补性强”；中英企业合作的“一带一路”项目案例。</p> <p>低碳艺术展：展览主题为《移动的桃花源》，以安溪藤铁艺术制品通过互动的形式，展示低碳生活美学和宣传低碳理念、倡导环保生活。</p> <p>绿色低碳环保技术与成果展：展示低碳环保领域的先进技术和成果，特别是循环经济新技术的推广和分享。</p> <p>Off-site exhibition</p> <p>Low carbon project exhibition on “One Belt And One Road”: “One Belt And One Road” strategy introduction and periodical achievements; “introduction on strong complementarity of the industrial structure of both Chinese and English”; “One Belt And One Road” project case of enterprise cooperation of both Chinese and English.</p> <p>Low carbon art exhibition: It takes its topic as <i>Mobile Peach Garden</i>, showing low carbon life aesthetics and advertising low carbon idea and advocating environmental life with Anxi rattan iron art products in a form of interaction.</p> <p>Green low carbon environment protection technology and achievement exhibition: Showing the advanced technology and achievements in the environmental protection area of low carbon, especially promoting and sharing the new technology of recycling economy.</p>	